

Title (en)

Support, for example a panel, preferably for use in furniture construction.

Title (de)

Trägerplatte, bspw. Paneel, vorzugsweise zur Verwendung im Möbelbau.

Title (fr)

Support, par exemple un panneau, pour utilisation de préférence dans la construction de meubles.

Publication

EP 0376048 A1 19900704 (DE)

Application

EP 89122944 A 19891212

Priority

DE 3843548 A 19881223

Abstract (en)

The invention relates to a support (2), for example a panel (1), preferably for use in furniture construction, having (autumn-coloured) foliage stuck on and provided with a transparent covering layer (7). To construct aesthetically attractive semi-products of practical utilisation from any obtainable vegetable material, such as above all dried foliage, which is normally left to decompose, it is proposed that the foliage is arranged essentially covering the surface in one layer and that, by the construction of a colourless/transparent covering layer (7), following the relief leaf contour on the surface, and direct contact of the leaf body on the surface (3) of the support (2), to which glue has been applied, the stem and branching or vein structure of the leaf bodies form a correspondingly relief-type upper side of the support (2). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung bezieht sich auf eine Trägerplatte (2) bspw. ein Paneel (1), vorzugsweise zur Verwendung im Möbelbau, mit aufgeklebten und mit einer transparenten Deckschicht (7) versehenen (herbstverfärbten) Laubblättern. Zur Ausbildung von ästhetisch ansprechenden Halbprodukten praktischer Brauchbarkeit aus allenthalben erhältlichem, normalerweise der Verrottung preisgegebenen vegatabilen Material, wie vor allem Trockenlaubblättern, schlägt die Erfindung vor, daß die Laubblätter im wesentlichen flächendeckend einschichtig angeordnet sind und daß durch die Ausbildung einer der flächenmäßigen Relief-Blattkontur folgenden farblos-durchsichtigen Deckschicht (7) und unmittelbare Anlage des Blattkörpers auf der beleimten Oberfläche (3) der Trägerplatte (2) die Stiel- und Verästelungs- bzw. Adernstruktur der Blattkörper eine entsprechend reliefartige Oberseite der Trägerplatte (2) bilden.

IPC 1-7

B44C 5/06

IPC 8 full level

A47B 96/20 (2006.01); **B44C 5/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 96/205 (2013.01); **A47B 96/206** (2013.01); **B44C 5/06** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 2320193 A1 19770304 - LEBOEUF MICHELLE [FR]
- [X] FR 2585630 A1 19870206 - GIMENEZ ISIDORE [FR]
- [X] FR 2492731 A1 19820430 - DEGENS RENEE [BR]
- [X] DE 2455425 A1 19760526 - BEUTLER ALFRED

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0376048 A1 19900704; DE 3843548 A1 19900628

DOCDB simple family (application)

EP 89122944 A 19891212; DE 3843548 A 19881223